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 מגדלים שלום, ל 

 

 נביטת הכותנה הסתימה והצמחים מפתחים עלים ראשונים. 

 שרב כבד פקד את מחוזותינו בשבוע שעבר אך סערת הקורונה טרם נרגעה. 

 

ותנה בארץ.  של שטחי הכ  היסטוריאלף דונם. זהו שפל   30-שטחי המזרע העונה ירדו שוב ומסתכמים בכ

  יתכן כי חלק מהירידה נובעית. עם זאת,  כונתן הנוכחתשל תשתיות הענף במ  כמות המאתגרת את קיומן

ך  גם מתוצאות משבר הקורונה כך שלגבי עתיד הענף נדרשת הערכת מצב רחבה יותר שבוודאי תער

 בחודשים הקרובים. 

 

 מהנעשה בשוק 

משבר הקורונה פגע קשות בסין בתחילת השנה ושיתק את הפעילות המסחרית בעולם המערבי בשלושת  

 החודשים האחרונים. 

עצירה כמעט  ל פגיעה אנושה. סגירת החנויות שהובילה לבלימת ההזמנות ו גם ענף הטקסטיל ספג

 מוחלטת של כל שרשרת היצור. 

 מהמדינות היצרניות כגון הודו, קיים עדיין סגר כללי כך שהמטוויות טרם חידשו את פעילותן. בחלק 

מסתמן כי המאבק העולמי בנגיף נושא פירות לפחות בחצי הכדור הצפוני. מדינות העולם מסיימות את  

 מדיניות הסגר והחיים חוזרים אט אט למסלולם. 

העולם ובאיזה קצב יחזרו לפעילות העסקים   עדיין נותר להמתין ולראות כיצד תתאושש כלכלת

 . Lאו   V ,Uוהמובטלים ישובו לעבודתם, ואיזה מהאותיות תייצג טוב יותר את העתיד 

 ניסיון העבר מלמד כי קיים פוטנציאל להתאוששות מהירה. ימים יגידו. 

ועי  בורסת הכותנה מיצגת נאמנה את הארועים המשפיעים על הענף. כך ניכרים בשנה האחרונה אר 

 מת הסחר בין ארה"ב לסין ומשבר הקורונה. החל מאפריל אנו חוזים בעלית מחיר משמעותית  חמל

ותית של כותנה אמריקאית ע"י סין,  מרכישה משמע  סנט/ליברה וזאת כתוצאה   60-יברה לכסנט/ל 50-מכ

 כנראה במסגרת הסכם הסחר. 
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 שוק הסיב הארוך 

ב הארוך ואיתו ירידה בביקוש וברמת המחירים.  ענף הטקסטיל לא פסח גם על שוק הסיהכללי ב השיתוק 

מהמדינות היצרניות ובראשן ארה"ב, מצרים וסין, מלמדים   המתבררים כתוצאה ממציאות זו דיווחי המזרע 

ותר  ם. סימן השאלה הגדול נ שרות שנייהיה בכמות הנמוכה ביותר מזה ע  2020-כי יצור הסיב הארוך ב

 לגבי כמות הצריכה. 

 מעקב צמוד.  ממתינים לפתיחת השוק תוך עדיין  כמובן עם יד על הדופק  אנחנו

 כפי שהודענו, בחודשים הקרובים התשלומים למגדלים יבוצעו רק עם קבלת התמורות מהשוק. 

 

 החזר למגדלים מפעילות חומרי הדברה 

ה. בשנה זו הפעלנו מודל של בונוס  התאפיינה כשנה טובה לפעילות הסחר בחומרי הדבר 2019שנת 

 .  2019-מהרכש ב אחד למגדלים שהגדילו פעילות וכן אנו נבצע החזר לכלל המגדלים בשיעור של אחוז 

 הזיכויים יועברו ישירות לחשבונות המגדלים. 

 

 חילופי גברי בתפקיד מנכ"ל המועצה 

 תפקידי. שנה בתפקיד מנכ"ל המועצה ביקשתי לסיים את  14-לאחר למעלה מ

 רת. וץ מצר. התחלנו בביצוע חפיפה מסוד מקיב הם ועמרי שלתפקיד המנכ"ל נבחר 

 "העברת המקל" צפויה להתרחש בסוף יוני. 

 במידת האפשר נקיים מפגשים וכנסים להכרות ופרידה. 

 עדיין אין זה הזמן לסיכומים. 

 בהצלחה לעמרי ולענף. 

 בברכת חג שבועות שמח,                                                                                                           

 אורי גלעד         

     מנכ"ל                       
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